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Премијер Србије Александар Вучић изјавио је данас да Србија чини све за добробит
својих грађана, због чега је уверен да земље чланице неће бити у могућности да одбију
да прихвате Србију као пуноправну чланицу ЕУ.

  

Вучић је рекао да је пут европских интеграција, без двоумљења, најбољи могући за
Србију.

  

  

- Чули смо изјаву Јоханеса Хана јуче да нема шансе за Србију да постане чланица ЕУ у
наредних пет година. Није велико изненађење, очекивали смо ту одлуку, али ћемо
свакако наставити са реформама, наставити наш пут ка ЕУ и учинити најбоље са свим
нашим обавезама пре краја 2018, почетком 2019. и онда ће све бити у рукама других -
рекао је Вучић на четвртом Београдском безбедносном форуму, чији је Танјуг медијски
покровитељ.

  

Он је навео да Србија има своје обавезе које ће испунити не због ЕУ, већ због Србије и
грађана Србије, и да зато мора да се бави тешким поглављима 23 и 24, за које се нада
да ће бити отворени почетком идуће године.
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  - Не ради се о чудима која треба спровести, јер су друге земље то учиниле.Наставићнемо наш пут ка ЕУ и учинићемо све да завршимо све наше обавезе до краја2018. а тад ће све бити у рукама других. Србија је посвећена регионалној стабилности -истакао је Вучић, наводећи да то није само ствар регионалног мира, већ и економскестабилности, стабилних политичких веза, и у том контексту подсетио да ће премијерАлбаније 22. октобра, после много година, доћи у Београд.  Вучић је рекао да су пред Србијом тешке реформе и да ће се суочити са много изазова иморати да се ради много јаче и брже, како се не би изгубио ни дан у стварању бољегстандарда и живота за грађане.  Он је навео да је актуелна власт наследила велике економске проблеме, али да ће уСрбији морати да се мења и менталитет, како би се напустио социјалистичко наслеђе,које земљу зауставља у напретку.  - Све то ћемо урадити не зато сто смо под притиском ЕУ, то нису тражили ни ММФ ниСветска банка, то ћемо урадити због нас - рекао је Вучић.  Вучић: Све о повређивању мог брата након истраге   Премијер Александар Вучић није данас желео да коментарише инцидент који се догодиоу недељу током одржавања Параде поноса када су припадници нишке Жандармеријепретукли његовог брата Андреја.  

  - Не могу да коментаришем то уопште, завршиће се истрага и добићете све - рекао јекратко Вучић новинарима након учешћа на Безбедносном форуму у хотелу Хајат.  Против петорице припадника нишке Жандармерије покренута је истрага због овогинцидента и они су суспендовани.  Андреј Вучић је јуче изјавио Танјугу да су га припадници Жандармерије тукли док је уруци држао личну карту.  „Србија спремна за грејну сезону, Скупштина ће расправљати о фискалнојконсолидацији средином 15. октобра“  Председник Владе Србије Александар Вучић поручио је данас у хотелу Хајат у Београдуда је Србија спремна за грејну сезону, а да ће Скупштина Србије о мерама фискалнеконсолидације кроз ребаланс државног буџета расправљати средином октобра.  Реч је о мерама фискалне консолидације, о чему ће парламент расправљати од срединеовог месеца, навео је премијер, а упитан да ли ће се том приликом расправљати и осмањењу плата и пензија, одговорио: "Скупштина о томе неће расправљати никад".  Премијер је питао новинаре и како то да нико од њих не каже да 60,5 одсто пензија нећебити дирано, а да се смањење односити на 39 одсто, јер је приметио да се у Србији увекприча само о ономе што је лоша вест, а никако и ономе што је добра.  Говорећи о грејној сезони поновио је да је проблем у томе што топчане не плаћају рачуненазвавши то "нашом муком".  - Дакле, није проблем у грејној сезони него у плаћању рачуна - казао је премијеродговарајући на питања новинара на Београдском безбедносном форуму.  На опаску новинара да власт не саопштава да ли је Србија спремна за зиму, премијер јерекао да ту нема шта да се саопштава, те да Србија јесте спремна за наредну грејнусезону.  - То је нормалност у овој земљи и ја вам то саопштавам - рекао је Вучић и додао да сдруге стране није нормалност оно што нам се десило у мају и катастрофалне поплаве.  Подсетио је да је у њима нестало 50 одсто угља, да Србија има пад индустријскепроизводње јер се производи и мање електричне енергије.  Али, казао је премијер, и поред тога неће бити никаквих проблема ни са струјом ни сагасом у наредној сезони.  Поновио је да је основни проблем неплаћање рачуна и додао да ни у једној земљи насвету не постоји да се грејете или возите а да рачуне не плаћате.  На питање када ће Србија бити енергетски безбедна, Вучић је одговорио да уколико себуде нешто успело да уради, он би могао да каже да ће то бити већ следеће године.  (Танјуг)  
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